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Abstract (en)
In a heat pipe which is filled with a heat transfer medium at least one flow duct each are provided for the liquid heat transfer medium and for the
heat transfer medium to be evaporated. The flow duct (2) for the liquid heat transfer medium has a cross-section whose capillary radius increases
continuously in the direction of the condenser-side end of the heat pipe. A sealable opening is preferably provided at the evaporator-side end of the
heat pipe in order to interconnect the flow ducts. The shut-off device (16) for this through opening for bubbles of gas or steam which have collected
in the liquid duct (2) can be operated from outside and can be designed as an electromagnetic valve. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem mit einem Wärmeträgermedium gefüllten Wärmerohr sind wenigstens je ein Strömungskanal für das flüssige und für das verdampfte
Wärmeträgermedium vorgesehen. Der Strömungskanal (2) für das flüssige Wärmeträgermedium weist einen Querschnitt auf, dessen Kapillarradius
in Richtung auf das kondensatorseitige Ende des Wärmerohres kontinuierlich zunimmt. Vorzugsweise ist am verdampferseitigen Ende des
Wärmerohres eine verschließbare Öffnung vorgesehen, um die Strömungskanäle miteinander zu verbinden. Die Absperrvorrichtung (16) für
diese Durchtrittsöffnung für Gas- bzw. Dampfblasen, die sich im Flüssigkeitskanal (2) gesammelt haben, ist von außen betätigbar und kann als
elektromagnetisches Ventil ausgebildet sein. <IMAGE>
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